
Eco Flora OÜ

Sandro Batista Rossi



Kuidas me alustasime
Millised on olnud viimaste aastate 

suurimad väljakutsed
Väiketöötlejate ja suurte jaekettide

vahelised suhted



Peamised probleemid mahetoidusektoris mahetöötleja 
vaatevinklist

Mida ja kuidas võiks tulevikus paremini teha


